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Or.0003.171.2023 

 

 

 

 

Pan 

Karol Wójcik 

Radny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 

 

 

 

 

W odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie budowy dwóch 

bezpiecznych  przejść dla pieszych w rejonie Szkoły Podstawowej 

Nr 4 w Ostrowcu Świętokrzyskim – w załączeniu przekazuję 

odpowiedź w tej sprawie. 

 
 
 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 

 




